
П Р О Т О К О Л № 7 

засідання громадської ради при обласній державній адміністрації 

 

м. Черкаси       25 грудня 2015 року 

 

Головуючий: Скалько О. І. – голова громадської ради при обласній державній 

адміністрації (далі – громадська рада)  

Секретар: Овчарова Т. М. 

 

Присутні: члени громадської ради: Антоненко В. О., Бублій М. Ф., 

Бучковська А. В., Галаєва О. М., Гончар С. М., Грачов П. О., Земляков Ю. О., 

Ільченко О. О., Керей В. І., Краєва Л. М., Лук’яненко В. М., Назаренко В. А., 

Несват Н. А., Плахута Т. В., Прогнімак Я. І., Рекун А. І., Слинько С. В., 

Стадник В. В., Стрижак О. В., Фоміна Н. М.; 

представник Черкаського обласного осередку Всеукраїнської громадської 

організації інвалідів користувачів психіатричної допомоги „Юзер“ Дігтяр О. Б.;  

представник Молодіжної федерації флетленда Черкаської області Супряга С. А. 

 

Запрошені: т.в.о. начальника управління культури та взаємозв'язків  

з громадськістю облдержадміністрації Пасічник С. Л.; т.в.о. директора 

Департаменту регіонального розвитку облдержадміністрації Карманнік Р. В.; 

директор Департаменту соціального захисту населення облдержадміністрації 

Чикало Р. В.  

 

Порядок денний: 

1. Про фінансування заходів обласної програми розвитку громадянського 

суспільства на період до 2019 року. 

2. Про обговорення проекту Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2016 рік. 

3. Про внесення доповнень до проекту рішення обласної ради «Про обласний 

бюджет на 2016 рік», пояснювальної записки до проекту рішення в частині 

фінансової підтримки громадських організацій інвалідів і ветеранів.  

4. Різне. 

 

1. Про фінансування заходів обласної програми розвитку громадянського 

суспільства на період до 2019 року. 

 

СЛУХАЛИ:  

Пасічник С. Л. поінформував, що у 2015 році на реалізацію заходів 

обласної програми розвитку громадянського суспільства на період до 2019 року 

(проведення обласного конкурсу проектів для інститутів громадянського 

суспільства) було передбачено 150,0 тис. грн.  

За результатами проведеного в листопаді 2015 року конкурсу з відбору 

соціальних проектів неурядових організацій переможцями визнано 14 проектів.  

http://ck-oda.gov.ua/docs/2015/progr__2016__25.12.15.pdf
http://ck-oda.gov.ua/docs/2015/progr__2016__25.12.15.pdf
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Головні розпорядники бюджетних коштів, через яких здійснюється 

фінансування, є Департамент інформаційної діяльності та комунікацій  

з громадськістю облдержадміністрації (7 проектів) та Департамент соціального 

захисту населення облдержадміністрації (7 проектів). 

На 2016 рік на реалізацію заходів обласної програми розвитку 

громадянського суспільства на період до 2019 року передбачено кошти в сумі 

600,0 тис. грн. (для проведення щорічного обласного конкурсу проектів  

для інститутів громадянського суспільства, спрямованих на розв’язання 

важливих проблем громадськості області – 450,0 тис. грн. (з березня 2016 р. 

оголосити конкурс); проведення незалежних соціологічних досліджень щодо 

соціально-економічної ситуації та суспільних відносин в області, визначення 

рейтингу регіональних проблем, які потребують першочергового розв’язання – 

125,0 тис. грн.; проведення щорічного обласного форуму інститутів 

громадянського суспільства – 25,0 тис. грн. (провести восени));  

запропонував громадській раді долучитися до роботи конкурсної комісії, 

контролю за виділенням коштів, визначитися з пріоритетними напрями 

фінансування проектів, максимальною сумою коштів на реалізацію проекту 

НУО.  

 

2. Про обговорення проекту Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області на 2016 рік. 

 

СЛУХАЛИ:  

Карманнік Р. В. повідомив, що Департаментом регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації розроблено проект Програми економічного  

і соціального розвитку Черкаської області на 2016 рік, який розміщено  

на веб-сайті обласної державної адміністрації в рубриці „Черкащина/ 

Суспільство/Консультації з громадськістю“ для громадського обговорення,  

та запропонував громадській раді подавати конкретні пропозиції до проекту 

Програми, зокрема хто зробить і яким чином.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пасічник С. Л. запропонував заходи, передбачені грантовими проектами, 

включати в плани на 2016 рік, щоб мати можливість ефективніше вирішувати 

питання у співпраці з органами виконавчої влади та органами місцевого 

самоврядування. 

Фоміна Н. М. повідомила, що готова повторно надати пропозиції  

до розділу «Охорона навколишнього природного середовища», оскільки 

попередні пропозиції в даному проекті не враховано; є проблема з утилізацією 

енергозберігаючих ламп (у напрямку с. Суботів Чигиринського району); 

запропонувала змінити назву Програми на «Програма економічного, 

соціального і екологічного розвитку Черкаської області на 2016 рік».  

http://ck-oda.gov.ua/docs/2015/progr__2016__25.12.15.pdf
http://ck-oda.gov.ua/docs/2015/progr__2016__25.12.15.pdf
http://ck-oda.gov.ua/docs/2015/progr__2016__25.12.15.pdf
http://ck-oda.gov.ua/docs/2015/progr__2016__25.12.15.pdf
http://ck-oda.gov.ua/docs/2015/progr__2016__25.12.15.pdf
http://ck-oda.gov.ua/docs/2015/progr__2016__25.12.15.pdf
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Карманнік Р. В. зауважив, що назва Програми передбачена законодавством 

і в усіх областях України однакова; запропонував врахувати в Програмі 

пропозицію щодо утилізації енергозберігаючих ламп. 

Пасічник С. Л. зазначив, що оскільки є проблема з утилізації таких ламп, 

слід оголосити конкурс серед спеціалізованих фірм, які займаються  

їх переробкою; на чергове засідання громадської ради запросити представника 

Департаменту екології та природних ресурсів облдержадміністрації, 

попередньо опрацювавши зазначене питання.  

 

3. Про внесення доповнень до проекту рішення обласної ради «Про 

обласний бюджет на 2016 рік», пояснювальної записки до проекту рішення 

в частині фінансової підтримки громадських організацій інвалідів  

і ветеранів. 

 

СЛУХАЛИ:  

Чикало Р. В. поінформував, що проводити конкурс для надання фінансової 

підтримки громадських організацій інвалідів і ветеранів, передбаченої в проекті 

бюджету на 2016 рік в сумі 600,0 тис. грн. неможливо, оскільки кошти цим 

громадським організаціям виділяються згідно з чинним законодавством.  

З обласного бюджету на 2016 рік передбачено кошти в сумі 1 млн. грн.,  

які виділяються також на матеріальну допомогу учасникам АТО та членам  

їх родин, переселенцям, онкохворим.   

 

ВИСТУПИЛИ: 

Несват Н. А. повідомила, що департаментами соціального захисту 

населення, охорони здоров’я облдержадміністрації не передбачено проведення 

соціального замовлення; конкурс не передбачає прозорий механізм виділення 

бюджетних коштів Департаментом соціального захисту населення 

облдержадміністрації; не здійснюється фінансування організацій,  

які виконують соціально значущу діяльність; передбачено подвійне 

фінансування організацій інвалідів і ветеранів через обласну комплексну 

програму «Турбота» на 2014-2020 роки та в рамках конкурсу; не враховані 

заходи, що стосуються ВІЛ/СНІД у сфері охорони здоров’я;  

запропонувала 600,0 тис. грн., передбачені на фінансову підтримку 

статутної діяльності громадських організацій інвалідів і ветеранів у 2016 році, 

надавати для представників цих організацій через конкурс; Департаменту 

соціального захисту населення облдержадміністрації підготувати звіт  

про витрачання коштів та надати інформацію про кошти, які залишилися після 

проведення конкурсу з відбору соціальних проектів неурядових організацій; 

створити комісію з моніторингу витрачання коштів громадськими 

організаціями, які їх отримали; визначити термін проведення конкурсу  

в березні; вивчати думку громадськості в он-лайн режимі, а кошти віддати 

хворим на ВІЛ/СНІД.  
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Прогнімак Я. І. повідомив, що розподіл коштів на статутну діяльність 

громадських організацій в європейських країнах здійснюється на конкурсних 

засадах. 

Гончар С. М. запропонував подати на розгляд обласної ради звіт 

облдержадміністрації за 2015 рік про витрачання коштів громадськими 

організаціями. 

Стрижак О. В. запропонувала використовувати альтернативні методи 

дослідження. 

Рекун А. І. запропонував звернутися до Верховної Ради України щодо 

законодавчого врегулювання питання надання фінансової підтримки  

на здійснення статутної діяльності громадських організацій на конкурсних 

засадах. 

Бублій М. Ф. запропонував конкурси проводити з січня. 

Слинько С. В. зазначив, що конкурс необхідно проводити прозоро,  

у складі конкурсної комісії має бути не менше 50% представників 

громадськості; запропонував звернутися до голів облдержадміністрації, 

обласної ради з пропозицією внести доповнення до проекту рішення обласної 

ради «Про обласний бюджет на 2016 рік», пояснювальної записки до проекту 

рішення, що фінансова підтримка громадських організацій інвалідів і ветеранів, 

передбачена в сумі 600,0 тис. грн., проводиться на конкурсних умовах. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Звернутися до голів облдержадміністрації, обласної ради з пропозицією 

внести доповнення до проекту рішення обласної ради «Про обласний бюджет 

на 2016 рік», пояснювальної записки до проекту рішення, що фінансова 

підтримка громадських організацій інвалідів і ветеранів, передбачена в сумі 

600,0 тис. грн., проводиться на конкурсних умовах. 

Голосували: «за» – 16, «утрималися» – 0, «проти» – 0.  

 

4. Різне. 

СЛУХАЛИ:  

Скалько О. І. запропонував визначити день, коли буде зручно всім 

збиратися на засідання громадської ради.  

ВИСТУПИЛИ:  

Фоміна Н. М. запропонувала проводити засідання 1 раз в місяць. 

ВИРІШИЛИ:  

Проводити засідання громадської ради в останній четвер місяця о 16.00. 

Голосували: «за» – 16, «утрималися» – 2.  

 

 

 

Головуючий        О. Скалько 

 

Секретар         Т. Овчарова 


